
Referat fra HIR styremøte 29/1-25 

LAM midler Falk 

- Midlene må utbetales fra kontoen til HIR – 27000,-. 
VTIK tror det er noe rot i systemet, Erik tar møte videre for å finne ut av det.  

- Pengene må holdes igjen ved neste LAM tildeling. Med mindre midlene ikke 
kommer tilbake via kretsen 
 

Driftsavtalene ski – intet nytt å melde enda.  
ÅIF kan få en type godtgjøring for utgifter opptil 50 000kr inntil videre. Videre avtaler må 
avklares mer, både mellom kommune og idrettslagene.  

Inne/ute treningstider: møte i april HIR er deltager, HK innkaller. 

 

Web løsning koster 3500,- kr pr år, egen portal, ser likt som alle andre og vi kan legge ut 
dokumenter.  HIR tok avstemning, samstemt for. Erik ordner. 

 

Årsmøte 10.03.25, frist for innkommende forslag er 28.02.2025 
- styret har "glemt" valgkomiteen. Magne Barth tar kontakt med medlemmene i styret 
som er på valg og hører om gjenvalg.  
- Styret må finne kandidater til valgkomiteen for neste periode.  
- kjønnskvoteringen er en bekymring.  
Sende ut brev til klubben, forklare hva HIR er og hva det jobbes med, forklare at HIR er 
avhengig av medlemmer i alle ledd for å kunne bestå.  

-Alle i styret ringer de de er fadder for. Forteller om årsmøte og oppfordrer klubben til å 
komme med kandidater til nytt styre. Forslag til kandidater sendes til 
magne.barth@outlook.com. 
- LAM fordeling må opp på årsmøtet. Årsmøtesak – ber kretsen informere om 
medlemsregistrering. 27kr pr medlem hentes inn fra NIF – hvor og hvorfor? 

-Thomas bidrar Magne, Thomas, Magne og Karin lager en innstilling til ny valgkomite. 
 

Vannavgift. Marius L og Line henter inn tall og dokumentasjon for vannavgifter i klubbene 
i HK 

 


